
Jumbo twijfelt over flitsbezorging
11-10-2021 08:47

Jumbo heeft grote twijfels of het moet inhaken op flitsbezorging. Dat zegt topman Frits van Eerd in een
interview met Distrifood.

"Ja, het groeit hard en dat zien wij ook", aldus Van Eerd. "Maar of er ooit een euro verdiend gaat worden en of
dat allemaal moet? Moet ik aan de medewerkers zeggen 'we gaan de klant volgen en we gaan eraan kapot?"

Van Eerd heeft ook morele bezwaren. "Als je het maar heel normaal vindt dat alles naar jou in je luie stoel
toekomt, voor niks, vraag ik me af of dat maatschappelijk de juiste keuzes zijn."

Jumbo viert dit jaar het honderdjarig bestaan. Het doel is al enkele jaren om dit jaar een omzet van tien miljard
euro te halen, maar Van Eerd zegt in het interview dat dit waarschijnlijk niet gaat lukken. "De markt dit jaar is
een stukje kleiner geworden." Hij noemt het nu geen doel op zich meer.
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